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Szymon Hołownia

■ n
w nawiązaniu do korespondencji z 24 kwietnia 2024 r., dotyczącej oświadczenia 

złożonego przez senator Annę Bogucką wspólnie z innymi senatorami podczas 10. posiedzenia 

Senatu RP w dniu 18 kwietnia br. w sprawie finansowania jednostek samorządu terytorialnego, 

pragnę przekazać Paniom i Panom Senatorom serdeczne podziękowania za zaangażowanie w tę 

ważną problematykę.

Jednocześnie wyrażam głębokie przekonanie, że interesy mniejszych wspólnot 

samorządowych powinny być bezwzględnie chronione, a ich potrzeby zaspokajane.

Chcę przy tym podkreślić, iż trudno jest mi komentować bliżej niedookreślone 

doniesienia medialne, niemniej jednak gorąco zachęcam Senatorów do współpracy nad 

dobrymi rozwiązaniami w powyższym zakresie.

Łącząc wyrazy szacunku, serdecznie pozdrawiam.

Pani
Magdalena Biejat

Wicemarszałek
Senatu Rzeczypospolitej Polskiej
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